



**100-Euro-
Wohnung
(Co-Being
House)**

**Design:
Tinyhouse
University**

100-Euro-Apartment

Tinyhouse University

The 100-Euro-Apartment is Germany's smallest apartment. Size: 2m x 3.20m (6.4 sqm), including everything a person needs: Living room, kitchen, bedroom and a bathroom. It's the height (3.60m) that makes it possible. Because of its minimal size, the 100-Euro-Apartment only costs a monthly rent of 100 Euros. This project addresses the need of affordable housing. As a showroom in a „tiny house“-style the potential of the 100-Euro- Apartment can be explored. The 100-Euro-Apartment is part of a political cityplanning initiative called Co-Being House: a housing project, where people of all ages can come together. Special moveable „Harry-Potter- walls“ enable the apartments to expand its size.

Opening hours:
(updates online) _____

Contact: Jan Fritsche,
jphfritsche@googlemail.com

Powered by Hilfswerk-Siedlung GmbH

This project is part of Bauhaus Campus Berlin, initiated by Tinyhouse University in Association with Bauhaus- Archiv / Museum für Gestaltung, Berlin.

www.bauhauscampus.berlin

100-Euro-Wohnung

Tinyhouse University

Die 100-Euro-Wohnung ist die kleinste Wohnung Deutschlands. Sie misst 2 m x 3,20 m (6,4 m²) und soll die Grundbedürfnisse einer Person abdecken: Wohnzimmer, Küche, Schlafzimmer und Büro – sogar ein Bad findet hier Platz. Die Deckenhöhe von 3,60 m macht es möglich. Die 100-Euro-Wohnung würde aufgrund ihrer geringen Größe nur 100 Euro Miete kosten und ist ein Beitrag zur Diskussion um bezahlbaren Wohnraum. Um das Potenzial dieser Idee zu erforschen, wurde die 100-Euro- Wohnung als TinyHouse-variante gebaut. Die 100-Euro-Wohnung ist Teil einer wohnungspolitischen Initiative namens Co-Being House: Ein Mehrgenerationenhaus, in dem dank flexibler „Harry-Potter-Wände“ Wohnungen wachsen können.

Öffnungszeiten:
(aktuelle Termine online): _____

Kontakt: Jan Fritsche
jphfritsche@googlemail.com

Powered by Hilfswerk-Siedlung GmbH

Dieses Projekt ist Teil des Bauhaus Campus Berlin, initiiert von der Tinyhouse University in Kooperation mit dem Bauhaus- Archiv / Museum für Gestaltung, Berlin.

www.bauhauscampus.berlin